
PROTOKÓŁ NR LIX/10
z Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie

z dnia 25 sierpnia 2010 r.

Sesja trwała od godz. 12.40 do godz. 16.15.

Na ogólną ilość 15 radnych obecnych było 14 zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu, nieobecny radny Marek Jędrzejczak.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Marianna Sobierańska – Zastępca Kierownika Ref. OP,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady - Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Członka Zarządu Powiatu w Kutnie,
Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników
Referatów Urzędu, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie
osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następującą zmianę:
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – wniósł o wprowadzenie w
punkcie 3 porządku obrad „Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunktu e) o brzmieniu:
„e) projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz

rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi
budżetu.”

Z uwagi na to, że Skład Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Łodzi stwierdził nieważność naszej uchwały tj. uchwały podjętej przez Radę Miejską
w dniu 28 czerwca 2010 r. uzasadniając to błędami, które w tej uchwale się znalazły
dotyczącymi podstawy prawnej oraz tytułu podjętej uchwały – prosi o wprowadzenie
tego projektu uchwały pod obrady Rady. W tym projekcie uchwały wszystkie uwagi
RIO zostały uwzględnione.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania proponowanej przez
Burmistrza Gminy zmiany porządku obrad.

Za wnioskiem Burmistrza Gminy Żychlin, aby w punkcie 3 porządku obrad „Podjęcie
uchwał w sprawach:” wprowadzić podpunktu e) o brzmieniu:
„e) projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz

rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi
budżetu.”
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głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady  stwierdziła przyjęcie wniosku przez Radę i przystąpiła do
przyjęcia porządku obrad po zmianie.

Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało  - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:

1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,
b) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 r. publicznego działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących
działalności statutowej tych organizacji,

c) wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie pomocy Osi 4 Leader w
ramach PROW 2007 - 2013 DZIAŁANIE 413 Wdrażanie lokalnych strategii
rozwoju dla małych projektów, tj. operacji, które nie odpowiadają warunkom
przyznania pomocy w ramach działań Osi 3 ale przyczyniają się do
osiągnięcia celów tej osi pt.: „Akcja Lato - jako forma zorganizowanego
wypoczynku dla dzieci i młodzieży z obszarów wiejskich objętych Lokalną
Strategią Działania",

d) zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca
2008 r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008-2015,

e) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 czerwca 2010 r.
do 11 sierpnia 2010 r.

5. Odpowiedzi na zapytania.
6. Sprawy różne.
7. Przyjęcie Protokołu Nr LVII/10 z dnia 28 czerwca 2010 r. i Protokołu Nr LVIII/10 z

dnia 7 lipca 2010 r.
8. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – na jednej z poprzedniej Sesji
odczytał podziękowanie z miejscowości Brzeziny za akcję ratowania mienia i zdrowia
ludzkiego przez strażaków z naszej gminy podczas powodzi. Strażacy ci brali udział
w akcjach ratunkowych w Brzezinach i w Kutnie, zawsze są dyspozycyjni i gotowi do
pomocy. Myśli, że strażacy ci zostaną uhonorowani na następnej sesji Rady.
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Następnie odczytał nazwiska strażaków ze Śleszyna i z Żychlina, którzy w dniu
dzisiejszym odebrali nagrody od Premiera RP w postaci kwot pieniężnych tj.:
Daniel Bieńkowski, Wojciech Falkowski, Piotr Gajda, Dariusz Gawroński, Zbigniew
Jędrachowicz, Michał Jędrachowicz, Rafał Kalinowski, Sławomir Kubiak i Mariusz
Ryżlak.

Ewa Wypych – mieszkanka Żychlina – jest byłym pracownikiem Placówki
Opiekuńczo-Wychowawczej „Nadzieja” w Żychlinie i chciała poinformować
wszystkich zebranych, że nieprawdą jest, żeby którykolwiek z pracowników
pedagogicznych placówki otrzymał propozycję jakiejkolwiek pracy po likwidacji
ośrodka. Placówka została zlikwidowana bezprawnie z dniem 1 grudnia 2009 r., ale
faktycznie funkcjonuje, gdyż niektórzy pracownicy mają jeszcze umowy do końca
sierpnia. Ci ludzie otrzymywali wynagrodzenia nie pracując w ogóle.
Placówkę zlikwidowano bezprawnie, mimo już brała udział w wielu inwestycjach, w
tym między innymi z Unii Europejskiej, gdzie Starostwo musiało do władz
wojewódzkich oddać 22.000 zł za rozpoczętą inwestycję. Było to przystosowanie
starej kotłowni na salę gimnastyczną, której ona była projektantką. Środki te zostały
oddane, gdyż mienie na które pracowali wszyscy 15 lat zostało rozgrabione przez
osoby zupełnie nieodpowiedzialne.
Obecnie jest osobą bezrobotną, zarejestrowała się w Urzędzie Pracy. Jeśli ktoś
miałby dla niej propozycję pracy, jest gotowa podjąć jakąkolwiek pracę. Skończyła
pedagogikę specjalną i wychowanie przedszkolne, ale jeśli byłaby to inna praca - jest
gotowa się przekwalifikować. Jest matką samotnie wychowującą dwoje dzieci.

Józef Kowalski – zapytał, jaką kwotę wydano na zabezpieczenie budynku „bożnicy”
w Żychlinie?
Czy można byłoby zaprosić Konserwatora Zabytków, aby zobaczył w jakim stanie
jest ten budynek i na co gmina wydaje pieniądze podatników?

Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w Żychlinie – na
ostatniej sesji zgłaszano wnioski do radnego powiatowego w sprawie dróg
powiatowych. Chciałaby się dowiedzieć, czy przyszła jakaś odpowiedź do Urzędu
Gminy w tych sprawach, gdyż nie otrzymała odpowiedzi na swoje pytania.

Jacek Laska – przy rewitalizacji Starówki Miejskiej był odnawiany budynek Zegara.
Zapytał, czy na budynku Zegara zostanie przywrócony napis „ŻYCHLIN”, gdyż został
na nim tylko rok przyznania praw miejskich a napisu nie ma?

Robert Stasiak – sprawa Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej należy do
kompetencji powiatu, właściwie nasza Rada nic nie może w tej sprawie zrobić.
Korzystając z obecności Przewodniczącego Rady Powiatu, zwrócił się z zapytaniem,
jak faktycznie wyglądała sprawa likwidacji tej placówki, gdyż do niego również
docierały informacje, że pracownicy likwidowanej placówki otrzymywali propozycję
pracy w innych jednostkach, we Franciszkowie, w Wojszycach itp. Poza tym chciałby
uzyskać informację, na jakich zasadach ta placówka została zlikwidowana.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2010 rok,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy
na 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Od godz. 14.50 obecnych 13 radnych – wyszedł radny Krzysztof Graska.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
budżetu gminy na 2010 r.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LIX/311/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z
dnia 24 kwietnia 2003 r. publicznego działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego
w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia
szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
publicznego działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych
organizacji.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu
konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. publicznego działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach
dotyczących działalności statutowej tych organizacji.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
publicznego działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych
organizacji.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu
konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. publicznego działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach
dotyczących działalności statutowej tych organizacji
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LIX/312/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie pomocy Osi 4
Leader w ramach PROW 2007 - 2013 DZIAŁANIE 413 Wdrażanie
lokalnych strategii rozwoju dla małych projektów, tj. operacji, które
nie odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działań
Osi 3 ale przyczyniają się do osiągnięcia celów tej osi pt.: „Akcja
Lato - jako forma zorganizowanego wypoczynku dla dzieci i
młodzieży z obszarów wiejskich objętych Lokalną Strategią
Działania",

Od godz. 14.56 obecnych 14 radnych – wrócił radny Krzysztof Graska.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
podpisanie umowy o przyznanie pomocy Osi 4 Leader w ramach PROW 2007 - 2013
DZIAŁANIE 413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju dla małych projektów, tj.
operacji, które nie odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działań Osi
3 ale przyczyniają się do osiągnięcia celów tej osi pt.: „Akcja Lato - jako forma
zorganizowanego wypoczynku dla dzieci i młodzieży z obszarów wiejskich objętych
Lokalną Strategią Działania".

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy o
przyznanie pomocy Osi 4 Leader w ramach PROW 2007 - 2013 DZIAŁANIE 413
Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju dla małych projektów, tj. operacji, które nie
odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działań Osi 3 ale przyczyniają
się do osiągnięcia celów tej osi pt.: „Akcja Lato - jako forma zorganizowanego
wypoczynku dla dzieci i młodzieży z obszarów wiejskich objętych Lokalną Strategią
Działania".
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Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na podpisanie umowy o przyznanie pomocy Osi 4 Leader w ramach
PROW 2007 - 2013 DZIAŁANIE 413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju dla
małych projektów, tj. operacji, które nie odpowiadają warunkom przyznania pomocy
w ramach działań Osi 3 ale przyczyniają się do osiągnięcia celów tej osi pt.: „Akcja
Lato - jako forma zorganizowanego wypoczynku dla dzieci i młodzieży z obszarów
wiejskich objętych Lokalną Strategią Działania".

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie umowy o
przyznanie pomocy Osi 4 Leader w ramach PROW 2007 - 2013 DZIAŁANIE 413
Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju dla małych projektów, tj. operacji, które nie
odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działań Osi 3 ale przyczyniają
się do osiągnięcia celów tej osi pt.: „Akcja Lato - jako forma zorganizowanego
wypoczynku dla dzieci i młodzieży z obszarów wiejskich objętych Lokalną Strategią
Działania" głosowało - 14 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LIX/313/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10
czerwca 2008 r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata
2008-2015,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008 r. w sprawie
przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008-2015.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja
Rolna (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008 r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju
Lokalnego na lata 2008-2015.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany
Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008 r. w
sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego na lata 2008-2015.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/127/08 Rady
Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 czerwca 2008 r. w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju
Lokalnego na lata 2008-2015 głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LIX/314/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi
budżetu.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie trybu prac nad
projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Od godz. 15.16 obecnych 13 radnych – wyszedł radny Jerzy Rosiński.

Robert Stasiak – zapytał, kto był autorem poprzedniej wersji uchwały Rady?
Prosiłby, aby dokładnie sprawdzać przygotowywane projekty uchwał pod względem
prawnym, aby nie było takich sytuacji jak obecnie.

Emilia Rajewska – przyznała, że ona była autorem tej uchwały Rady.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie trybu
prac nad projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały
budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów informacyjnych
towarzyszących projektowi budżetu
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LIX/315/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

Do p-tu 4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18
czerwca 2010 r. do 11 sierpnia 2010 r.

Do sprawozdania z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 czerwca 2010 r.
do 11 sierpnia 2010 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła do wiadomości sprawozdanie
z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 czerwca 2010 r. do 11 sierpnia 2010
r.

Sprawozdanie to stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Do p-tu 5. Odpowiedzi na zapytania.

Od godz. 15.38 obecnych 12 radnych – nieobecni radny Roman Ostasz i radna
Teresa Kubicka.

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin –udzielił odpowiedzi na
zapytanie radnego Józefa Kowalskiego – zabezpieczenie budynku synagogi
będzie realizowane w dwóch etapach, pierwszy etap doraźny, czyli zabezpieczenie
obiektu, aby nie zagrażało bezpośrednio bezpieczeństwu życia i mienia osób
mieszkających w sąsiedztwie. Nie ma tu jeszcze wyliczonej kwoty kosztów, gdyż
firma, która to wykonywała, używała do tego specjalistycznego sprzętu - szacunkowy
koszt to około 20.000 zł, jest to koszt sprzętu i pracy 3 osób.
Natomiast zabezpieczenie docelowe obiektu, jakie nakazał nam Powiatowy Inspektor
Nadzoru Budowlanego to kwota 14.500 zł netto + VAT czyli 17.700 zł brutto. Jest to
wymóg konserwatora zabytków i inspektora nadzoru.
Konserwator Zabytków jest zapoznany ze stanem obiektu, niejednokrotnie
otrzymywał dokumentację fotograficzną, a ze 3 lata temu był i oglądał go.
Najlepszym rozwiązaniem problemu byłaby sprzedaż tego obiektu.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – nie jesteśmy miastem
turystycznym, aby około 1 mln zł środków przeznaczyć na modernizację tego
obiektu, zdecydowaliśmy więc o jego sprzedaży. Być może w ten sposób, da się ten
obiekt inaczej zagospodarować.
Odpowiedzi ze Starostwa w sprawie dróg powiatowych – sprawdzimy, czy takie
odpowiedzi przyszły na nasz adres, jeśli nie – będziemy monitować, aby takie
odpowiedzi otrzymać.
Napis „ŻYCHLIN” na budynku Zegara – napis będzie wykonany w końcowej części
realizacji inwestycji.
Likwidacja Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej – gdy jednostka ta była
likwidowana pojawiła się plotka, która wskazywała winnego likwidacji tego obiektu, a
więc jego – Burmistrza Gminy, który godzi się na jej likwidację, gdyż chce go kupić.
W tej sprawie pojawiały się również różne inne plotki.
Jest mu przykro, że placówka została zlikwidowana i że wiele osób straciło pracę.

Od godz. 15.45 obecnych 13 radnych – powróciła radna Teresa Kubicka.

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – decyzja o likwidacji
placówki była podjęta rok temu, głównym powodem likwidacji placówki były względy
ekonomiczne.
Uchwała ta została zaskarżana w trybie nadzoru, ale Wojewoda nie dopatrzył się
uchybień proceduralnych.
Co do propozycji pracy dla byłych pracowników placówki – nie ma takiej wiedzy, nie
zajmuje się sprawami kadrowymi, od tego jest Zarząd Powiatu.

Grzegorz Ambroziak – odczytał pismo Zarządu Powiatu Kutnowskiego w sprawie
możliwości przekazania dotacji na wymianę drewnianego mostu na fosie
prowadzącego do Zamku w Oporowie w kwocie 30.000 zł.
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Do p-tu 6. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała pisma, jakie wpłynęły do Rady Miejskiej w
Żychlinie:
- pismo Wojewody Łódzkiego dotyczące składania oświadczeń majątkowych w

związku z zakończeniem kadencji rad,
- pismo Pani Teresy Pawlak, zam. Żychlin, ul. Dobrzelińska dotyczące zmiany

powierzchni działki – poinformowała, że sprawę tę kieruje do Burmistrza Gminy w
celu jej rozpatrzenia i udzielenia stosownej odpowiedzi zainteresowanej.

Józef Kowalski – z ul. 1 Maja i ul. Narutowicza wpłynęły do niego prośby, aby
rozpatrzyć sprawę szumu na odstojnikach w oczyszczalni ścieków. Zapytał, czy
można jakoś wyciszyć pompy na oczyszczalni?

Elżbieta Tarnowska – tereny zachwaszczone koło p. Szyszkowskiej przy przejściu
przez mostek od Os. Traugutta – zapytała, czy nie można by jakoś wpłynąć na
właścicieli działek, aby uporządkowali swoje nieruchomości.

Grzegorz Ambroziak – są to prywatne działki, można egzekwować oczyszczenie
działek przez Policję, która nakłada mandaty. Sprawa trafia do Sądu, który ze
względu na niską szkodliwość czynu, nie egzekwuje mandatów.

Waldemar Bartochowski – budynek synagogi – gdybyśmy byli nawet gminą, która
miałaby środki na odrestaurowanie synagogi, mogłoby dojść do sytuacji, że gmina
żydowska upomniałaby się o odnowiony obiekt. Wówczas, ponieważ gmina jest
osobą prawną, musielibyśmy ten obiekt oddać, mimo poniesionych przez nas
nakładów.
Tylko wtedy, gdy kupiłaby to osoba prywatna i poczyniła nakłady, gmina żydowska
nie mogłaby go odebrać, a jedynie otrzymać od Skarbu Państwa jakąś kwotę 10-15%
wartości rynkowej nieruchomości.

Jadwiga Lewandowska – Sołtys Sołectwa Żabików – poinformowała, że do
Żabikowa przyjechała firma, która załatała trzy dziury i odjechała. Pozostałych
ubytków nie naprawiono.

Teresa Kubicka – zapytała, czy odbył się przetarg na wykonanie terenu rekreacyjno-
sportowego w Dobrzelinie – kończy się okres wakacji, a na tym terenie nic się nie
dzieje, być może to ze względu na jej osobę.
Na skrzyżowaniu ul. Dworcowej i Jabłonkowej brak widoczności, co stwarza
niebezpieczeństwo dla dzieci, które będą tą drogą chodziły do szkoły w Grabowie.

Bogdan Głuszcz – po jednej stronie ul. Dworcowej mieszkańcy dbają o tereny
przylegające do drogi, po drogiej stronie są krzaki.
Następna sprawa – przejazdy w ul. Jagiełły i ul. Jabłonkowej po kolejce
wąskotorowej, dla firmy to jest 2 godziny pracy, aby wyrwać zalane asfaltem tory i
przysypać tłuczniem.

Grzegorz Ambroziak – przetarg na wykonanie terenu rekreacyjno-sportowego w
Dobrzelinie zostanie rozstrzygnięty na początku przyszłego tygodnia, ponieważ jutro
upływa termin odwołania się od wyniku przetargu. Jeżeli nikt się nie odwoła,
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wówczas będzie podjęta decyzja i podpisana umowa z firmą, która wykona tę
inwestycję. Prace powinny rozpocząć się w przeciągu najbliższych tygodni.

Elżbieta Tarnowska – podziękowała Zarządowi za wykonanie remontu kładki na
rzece.

Do p-tu 7. Przyjęcie Protokołu Nr LVII/10 z dnia 28 czerwca 2010 r. i Protokołu
Nr LVIII/10 z dnia 7 lipca 2010r.

Do powyższych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów.

1. Za przyjęciem Protokołu Nr LVII/10 z dnia 28 czerwca 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

2. Za przyjęciem Protokołu Nr LVIII/10 z dnia 7 lipca 2010 r.
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 8. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w
Sesji Rady.

Zamknęła LIX Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                            /-/Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka
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